
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
Tajemnice výboru: Iveta Kůzlová tel. 386720493, e-mail: kuzlova@kraj-jihocesky.cz 

 

 

ZÁPIS č. 22/2023 
 

 
z jednání Výboru pro zdravotnictví ZJK, které se konalo dne 18. 9. 2023 na KÚ. 
 
Přítomni: Mgr. Ivana Stráská 

    MUDr. Bc. Tomáš Fiala, MBA 
    Bc. Jan Hošek 
    Ing. František Konečný, Ph.D. 
    Jindřiška Pokorná DiS.   
    MUDr. Ladislav Přívozník 
    MUDr. Michal Turek, MBA               

   
Omluveni: MUDr. Libor Zdařil  
       Ing. Jan Smitka, MBA 
       MUDr. František Toušek   

      Bc. Jan Novák 
      Ing. Petr Hladík 
      Michal Doktor 
     

Přizváni:  MUDr. Martin Kuba – omluven 
             Mgr. Petr Studenovský – omluven 
                 Mgr. Ivana Turková  
      Ing. Milan Rybák – omluven 
      doc. MUDr. Kvetoslava Kotrbová – omluvena 
      doc. Ing. Lucie Kozlová Ph.D – omluvena 
          Ing. Michal Čarvaš, MBA  
      Bc. Jan Šusta – omluven 
 
Program jednání: 
1. Zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice Strakonice, a.s., dle směrnice č. 
SM/115/ZK 
2. Změna č. 2 v realizaci projektu obchodní společnosti Nemocnice Český Krumlov, a.s., „Rekonstrukce 
Interního pavilonu D“ 
3. Dotační program Dostupná zdravotní péče v Jihočeském kraji 2023 - schválení žadatelů 
4. Realizace projektu Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje „Sanitní vozidla a technika pro 
ZZS JčK“ v rámci 13. výzvy IROP 2021-27, jeho kofinancování a předfinancování z rozpočtu 
Jihočeského kraje 
5. Dodatek č. 27 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Zdravotnická záchranná služba 
Jihočeského kraje 
6. Různé 
 
I. Stráská, předsedkyně výboru, konstatovala, že se výbor sešel v usnášeníschopném počtu. Program 
jednání byl schválen. 
Hlasování o programu jako celku: 7/0/0 
 
I. Stráská – od paní ředitelky Kotrbové, která se omluvila z jednání, jsme obdrželi informace a graf 
k aktuálnímu vývoji onemocnění covid 19 v JčK. S nastávajícím chladnějším počasím bude stoupat 
výskyt všech respiračních onemocnění, je třeba dodržovat platná doporučení.  
M. Čarvaš – v nemocnici Prachatice jsou aktuálně 2 hospitalizace s covidem, počítají s vypsáním 1-2 
termínů pro očkování i zaměstnanců, nadále by měli očkování dělat PL. 
T. Fiala – v nemocnici Strakonice jsou 3 hospitalizace, nejsou na intenzivní péči. Tento týden by měla 
přijít nová vakcína, očkování probíhá stále 1x za 14 dní, nyní se zvyšuje zájem, budou očkovat současně 
s chřipkou, což lze. 
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Výbor pro zdravotnictví ZJK bere tyto informace na vědomí. 
 
  
1. Zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice Strakonice, a.s., dle směrnice č. 
SM/115/ZK 
I. Turková – informace jsou obsažené v materiálu, T. Fiala může případně doplnit podrobnosti. 
T. Fiala – jedná se o kompletní obnovu prádelny po 40 letech, projekt nabral zpoždění, byl vyprojektován 
špatný vyvíječ páry, jinak ostatní technologie jsou již připraveny. Projekt byl také podpořen z Czech 
Investu. 
 
Usnesení č. 15/2023/ZDV-22 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
bere na vědomí 
předložený návrh zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice Strakonice, a.s., 
IČO 26095181, o částku 7 200 000,00 Kč, v rámci projektu „Snížení energetické náročnosti 
a modernizace prádelny Nemocnice Strakonice“, dle Čl. 6 bodu 9 Směrnice pro přípravu a realizaci 
evropských projektů SM/115/ZK; 
doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit zvýšení základního kapitálu obchodní společnosti Nemocnice 
Strakonice, a.s., dle části I. usnesení. 
 
Hlasování: 
7/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 

2. Změna č. 2 v realizaci projektu obchodní společnosti Nemocnice Český Krumlov, a.s., „Rekonstrukce 

Interního pavilonu D“ 
I. Turková – nemocnice uspěla s žádostí do IROP, takže nyní se jedná o realizaci rekonstrukce celého 
objektu D včetně 7. patra. V mezidobí posílila nemocnice Č. Krumlov i personálně. Mění se rozložení 
finančního krytí projektu, celý sled událostí je popsaný v materiálu. 
M. Čarvaš – s dotací nám vychází celý projekt finančně lépe, následná rehabilitační péče je potřebná, 
lůžka budou vytížená.  
I. Stráská – připomněla, že výbor se tam byl podívat v rámci výjezdního jednání v nemocnici Český 
Krumlov. 
I. Turková – nemocnice je plně připravena okamžitě začít realizovat veřejnou soutěž. 
F. Konečný – souhlasí, že je lepší vybudovat celé. 
 
Usnesení č. 16/2023/ZDV-22 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí  
nové podmínky pro realizaci projektu obchodní společnosti Nemocnice Český Krumlov, a.s., 
„Rekonstrukce Interního pavilonu D“; 
II. doporučuje 
zastupitelstvu kraje 
změnit část II. usnesení 50/2023/ZK-25 ze dne 23. 3. 2023, přijatého ve věci Změna č. 1 v realizaci 
projektu obchodní společnosti Nemocnice Český Krumlov, a.s., „Rekonstrukce Interního pavilonu D“, 
a to tak, že schvaluje realizaci projektu Nemocnice Český Krumlov, a.s., „Rekonstrukce Interního 
pavilonu D“ s předpokladem rozložení finančních prostředků na léta 2024 až 2025 dle důvodové zprávy 
tohoto návrhu. 
 
Hlasování: 
7/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Dotační program Dostupná zdravotní péče v Jihočeském kraji 2023 - schválení žadatelů 
I. Stráská – jedná se o pokračování dotačního programu a schválení dalších žadatelů, součástí 
materiálu je i protokol z hodnotící komise. 



 3 

I. Turková – do programu byly v rámci výzvy č. 1 doručeny 4 žádosti v celkové výši požadovaných 
prostředků 5 700 000 Kč se závazkem poskytování zdravotních služeb v kraji na 5 let. Jedna žádost 
byla stažena. Hodnotící komise doporučila podpořit 3 žádosti v celkové výši 4 200 000 Kč. Jedná se o 
zubní lékařství v Kaplici a neurologii a zubní lékařství v Jindřichově Hradci.  
J. Hošek – dotázal se, jak celý proces funguje. 
I. Turková – ve spolupráci s municipalitami a zdravotními pojišťovnami analyzují jednotlivé oblasti a pak 
se potřebné obory zařazují do dotačního programu. Např. u praktických lékařů pro děti a dorost je to 
celý JčK. Výzva se zveřejní, máme k tomu marketingovou kampaň, která funguje. Využíváme k tomu 
sociální sítě. Druhá cesta je, že se ozývají sami lékaři, kteří uvažují o změně a nabízejí své služby.  
I. Stráská – když se podíváme na věkovou strukturu PL, musíme být rádi, že vůbec někoho seženeme. 
 
Usnesení č. 17/2023/ZDV-22 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí 
protokol z jednání hodnotící komise při výběru žádostí v rámci dotačního programu Jihočeského kraje 
Dostupná zdravotní péče v Jihočeském kraji 2023 dle přílohy návrhu č. 1; 
II. doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit poskytnutí dotace v rámci dotačního programu Jihočeského kraje Dostupná 
zdravotní péče v Jihočeském kraji 2023 v celkové výši 4 200 000 Kč dle přílohy návrhu č. 2 a uzavření 
smluv o poskytnutí dotace. 

 
Hlasování: 
7/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Realizace projektu Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje „Sanitní vozidla a technika pro 
ZZS JčK“ v rámci 13. výzvy IROP 2021-27, jeho kofinancování a předfinancování z rozpočtu 
Jihočeského kraje 
I. Turková – obměna vozového parku záchranky probíhá průběžně , pakliže není dotační titul   financuje 
ji kraj. V tomto případě bude financováno z výzvy IROP, jedná se program, kde jsou stanoveny alokace 
na úrovni území kraje. Ve výzvě bychom tedy měli být úspěšní. Předpokládaná cena za kus je cca 4,5 
mil. Kč u sanitky, u RV je to cca 1,9 mil. Kč.  
J. Hošek – jsou k projektu nějaké další dokumenty, v jaké je to fázi? 
I. Turková – je zpracován projekt, podaná žádost o dotaci a v rámci projektu je realizována VZ na 
předmětné dodávky vozů na roky 2024-27, kompletní dokumentace je včetně technické specifikace 
součástí projektové žádosti, technickou specifikaci může zaslat e-mailem.   
M. Čarvaš – soutěž bude vyvěšena na profilu zadavatele.  
 
Usnesení č. 18/2023/ZDV-22 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
bere na vědomí 
návrh na realizaci projektu Zdravotnické záchranné služby Jihočeského kraje „Sanitní vozidla a technika 
pro ZZS JčK“ v rámci 13. výzvy Integrovaného regionálního operačního programu 2021-27 (dále také 
„IROP“), jeho kofinancování a předfinancování z rozpočtu Jihočeského kraje; 
doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit předložený návrh. 

 
Hlasování: 
7/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Dodatek č. 27 ke zřizovací listině příspěvkové organizace Zdravotnická záchranná služba 
Jihočeského kraje 
I. Turková – jedná se o formální materiál, sesouhlasí se zřizovací listina s údaji v katastru nemovitostí. 
Jedná se o přijetí darovaného pozemku ve Vyšším Brodě a vyjmutí pozemku s garáží v Třeboni. 
Podrobnosti jsou uvedené v materiálu. 
F. Konečný – jaký je časový plán k výstavbě nové základny ZZS ve Vyšším Brodě? 
I. Turková – ZZS připravuje projektovou dokumentaci, bude se podávat žádost do výzvy evropského 
projektu spolu se třemi dalšími.  
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Usnesení č. 19/2023/ZDV-22 
Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí 
předložený návrh dodatku č. 27 zřizovací listiny příspěvkové organizace Zdravotnická záchranná služba 
Jihočeského kraje, IČO 48199931, ve znění uvedeném v příloze; 
II. doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit dodatek zřizovací listiny příspěvkové organizace Zdravotnická záchranná 
služba Jihočeského kraje dle předloženého návrhu. 

 
Hlasování: 
7/0/0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
6. Různé 
M. Čarvaš – v jihočeských nemocnicích se aktuálně řeší vyúčtování s pojišťovnami, s VZP je 
dokončeno, většina výkonů byla uznána. Všechny nemocnice směřují do kladných čísel za letošní rok. 
Uvidíme, co udělá akce „Mladí lékaři“. V zásadě se nic nemění, u přesčasů vždy jde o dvoustrannou 
dohodu. 
I. Stráská – je to problém dlouhodobý, před lety tu byla akce „Děkujeme, odcházíme“, po vyjednáváních 
byla vytvořena dohoda. Může to zkomplikovat chod v nemocnicích. 
T. Fiala – pozval výbor 30.10. do nemocnice Strakonice. Začátek jednání by byl předběžně ve 13.30 
hod. bude záležet na počtu projednávaných materiálů, následovala by prohlídka nemocnice s výkladem 
a na závěr přesun na zámek Blatná, kde se koná schůze Purkyňovy společnosti k 15. výročí vzniku 
Centrálních laboratoří Nemocnice Strakonice, hlavní speaker prof. Konvalinka – pokrok a nové výhledy 
v léčbě HIV, COVID. 
 
Po projednání všech bodů programu bylo jednání ukončeno v 16:15 hod. 
Další jednání výboru bude 16.10.2023 na KÚ. 
 
 
Zapsala: Iveta Kůzlová  
    
Ověřovatel: Mgr. Ivana Stráská 


